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Protokół nr 13/2015 
 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 15 grudnia 2015 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 13
00  

dokonał Przewodniczący Komisji, 

pan Tomasz Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku  

z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 

nr 1 do protokołu.   
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad.1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Przed posiedzeniem Komisji otrzymaliśmy projekt uchwały w sprawie 

ustalenia trybu udzielania dotacji dla niepublicznych szkół, przedszkoli 

oraz osób prowadzących wychowanie przedszkolne w innych formach 

wpisanych do ewidencji prowadzonej przez Miasto Inowrocław oraz trybu 

i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. Projekt 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  Na ostatniej sesji przyjęliśmy uchwałę  

o tym samym tytule, ale należy w niej dokonać małych zmian, dlatego raz 

jeszcze będziemy musieli ją zaopiniować na Komisji i wprowadzić do porządku 

obrad sesji.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

30 listopada została podjęta w tej sprawie uchwała, ale Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Bydgoszczy dokonując kontroli zgodności z prawem tej 

uchwały zwróciła uwagę na zapisy w § 4 i 5 dotyczące w szczególności 

określenia wysokości dotacji dla uczniów niepełnosprawnych. Uchylenie 

poprzedniej uchwały i podjęcie nowej pozwali na unikniecie konieczności 

wprowadzenia zmian w uchylanej uchwale.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy ze względu na tryb wprowadzenia tego projektu uchwały członkowie 

Komisji wyrażają zgodę, aby zaopiniować ten projekt na dzisiejszym 
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posiedzeniu Komisji, czy jest potrzeba spotkać się dodatkowo w innym 

terminie? 
 

Jarosław Kopeć: 

Jestem za tym, żeby dzisiaj omówić i zaopiniować projekt. 
 

Patryk Kaźmierczak: 

Ja również jestem za.  
 

Jan Koziorowski: 

Ja mam wątpliwości. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Proszę pytać p. Naczelnik jest z nami po to, żeby wyjaśnić ewentualne 

wątpliwości. 
 

Jan Koziorowski: 

Na czym dokładnie polegały zmiany w tych paragrafach? 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Rozszerzyliśmy te paragrafy tak jak nam sugerowało RIO. Paragrafy te 

wskazywały komu należy się dotacja. § 4 dotyczy przedszkoli niepublicznych,  

a § 5 innych form wychowania przedszkolnego jakimi są zespoły lub punkty 

przedszkolne. Są to niewielkie zmiany. Był wcześniej zapis, że dotacja 

przyznawana na uczniów niepełnosprawnych w wysokości nie niższej niż 

przewidziana dotacja w subwencji. Teraz po zmianie zapis ten mówi, że  

w wysokości równej subwencji. Ten sam zapis został zmieniony analogicznie 

również w § 5. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy pan radny ma jeszcze inne pytania lub wątpliwości? 
 

Jan Koziorowski: 

Ja się wstrzymam od głosu. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

ustalenia trybu udzielania dotacji dla niepublicznych szkół, przedszkoli oraz 

osób prowadzących wychowanie przedszkolne w innych formach wpisanych do 

ewidencji prowadzonej przez Miasto Inowrocław oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

dla Policji wraz z uzasadnieniem. Stanowi on załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do projektu uchwały? 
 

Jan Koziorowski: 

Czy w 2016 r. jest kwota taka sama jak w roku 2015? 
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Kwota jest zbliżona różni się o 500 zł. 
 

Jan Koziorowski: 

Czy jest potrzeba uchwalania odrębnej uchwały, skoro środki na dodatkowe 

patrole są zapisane w projekcie budżetu na 2016 r.? 
 

Grażyna Filipika – Skarbnik Miasta: 

Musi być odrębna uchwała, sam zapis w projekcie budżetu na 2016 r. nie 

wystarczy.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  
  

 Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania w Inowrocławiu oraz wysokości stawek opłat za postój 

pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego 

parkowania i sposobu ich pobierania wraz z uzasadnieniem.  

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Patryk Kaźmierczak: 

Czy w przypadku awarii, któregokolwiek parkomatu jest informacja, gdzie 

można pobrać bilet? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Są informacje, gdzie znajdują się w pobliżu parkomaty. W niedługim czasie 

zostaną zamontowane dodatkowe 3 parkomaty. 
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Jan Koziorowski: 

Powiat chce zrezygnować z poboru opłat na swoich drogach, czy my możemy 

się temu przeciwstawić? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tak, bo Rada Gminy ustala strefy płatnego parkowania. My musimy uzyskać 

opinię od Starosty i Zarządu Dróg Powiatowych, ale nie jest powiedziane, że 

opinie te muszą być pozytywne lub negatywne. Ostateczną decyzję podejmuje 

Rada Gminy. 
 

Jan Koziorowski: 

Jeśli droga jest powiatowa i Starosta nie chce dokonywać na nie poboru opłaty, 

to ta uchwała mimo wszystko zmusza do tego poboru? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tak. Po to jest strefa, ażeby wymusić rotację pojazdów.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Pobieranie opłat wiąże się z kosztami. Starostwo ma większe koszty niż my. Jest 

to myślenie o swoim interesie, aby zejść z kosztów. 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Parkomaty Starostwo też może wprowadzić. Koszty wówczas są mniejsze a 

wpływy większe.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2015 wraz z załącznikami  

i uzasadnieniem. Stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Tomasz Marcinkowski –Przewodniczącego Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Patryk Kaźmierczak: 

Str. 20 podatek od nieruchomości  kwota + 435 327 zł. Czy to ma związek z 

opłatą planistyczną?  
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Nie, to nie ma związku z opłatą planistyczną. Jest więcej podatników, dlatego 

kwota jest zwiększona.  
 

Jan Koziorowski: 

Str. 22 pkt 3 d „Inowrocławski Obszar Gospodarczy” kwota – 1 308 270 zł.  

Czego to dotyczy? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Dotacji z Urzędu Marszałkowskiego.  
 

Jan Koziorowski: 

Str. 23  pkt 7 ppkt a zwiększenie dochodów w związku z wpływem należności z 

PGKiM z tytułu rozliczeń za 2014 r. wpłaconych zaliczek do wspólnot … kwota 

+ 220 000 zł. Proszę o szersze wyjaśnienie? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Ta kwota dotyczy pobieranych zaliczek przez PGKiM. 
 

Jan Koziorowski: 

Str. 3 lokalny transport zbiorowy kwota 920 138, 00 zł.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Zmiana dotyczy zakupu autobusów i budowy łącznika. To jest klasyfikacja 

drogowa.  
 

Jan Koziorowski: 

Ta sama strona, rozdział 0970 wpływy z różnych dochodów kwota 440 000, 00 

zł. Czy ta kwota nie była ujęta w planie? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Cześć tej kwoty dotyczy zaliczek PGKiM i część postępowań sądowych.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2015-2028 wraz  

z załącznikami i uzasadnieniem. Stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Tomasz Marcinkowski –Przewodniczącego Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych 

kwot wydatków ujętych w budżecie Miasta Inowrocławia na rok 2015, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz planu finansowego 

tych wydatków wraz z załącznikami i uzasadnieniem. Stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Jan Koziorowski: 

Czy terminy realizacji zawarte w tabeli na str. 2 wynikają z podpisanych umów, 

czy z opóźnień? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Są umowy pierwotne, które są aneksowane. Terminy te wynikają z umów.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie ma więcej pytań. Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad. 2 Sprawy bieżące. 
 

Spraw bieżących nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji o godzinie 14
00

.  

 
Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 
 

Tomasz Marcinkowski 
Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


